
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Petak, 28. april 2006.                                   
Svedok P- 014                                                                                                                                                      
Otvorena sednica                                                                         
Optuženi su pristupili Sudu 
Početak 9.05 h 
 
 
Molim ustanite. Međunarodni krivični sud za bivšu Jugoslaviju zaseda. Izvolite, sedite. 
 
 
SUDIJA PARKER: Dobo jutro. Dozvolite da vas podsetim da svečana izjava koju ste 
dali na početku vašeg svedočenja još uvek važi. Gospodin Borović ima još pitanja za vas. 
 
 
UNAKRSNO ISPITIVANJE: ADVOKAT BOROVIĆ 
 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Čuli smo od vas da su u jednom trenutku u 
hangaru bili neki stariji oficiri, takođe ste rekli da su obučeni u SMB uniforme i rekli ste 
kao treću stvar da ste stekli utisak da su poslati iz više komande na ispomoć, je l' tako?  
SVEDOK P-014 – ODGOVOR: Da, to je bio moj utisak. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Da li su ti oficiri, pošto kažete da su bili 
oficiri, imali činove? I da li neko od njih imao čin pukovnika? 
SVEDOK P-014 – ODGOVOR: Ne mogu tačno da se setim koje su imali činove, ali 
neki od njih su imali činove. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Da li ste čuli za pukovnika Bogdana 
Vujića? Izvinjavam se, greška u transkriptu, ja sam pitao Bogdana Vujića, a piše 
Vojinovića. Opet je greška u transkriptu, dakle Bogdan Vujić. Hvala lepo. 
SVEDOK P-014 – ODGOVOR: Tada nisam čuo za ime i prezime Bogdan Vujić.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Logično sledi nastavak, a kada ste čuli i o kome 
se radi? 
SVEDOK P-014 – ODGOVOR: O tom starešini čuo sam naknadno kada su počela 
ispitivanja, od 2001. godine, pa na dalje. 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: A da li biste bili ljubazni da nam saopštite šta ste 
čuli, ko je taj starešina i zašto ste čuli tada za njega? 
SVEDOK P-014 – ODGOVOR: Ja sam čuo za njega da je on došao sa grupom oficira 
na ispomoć Operativnoj grupi Jug ispred SSNO-a, upravo u te kritične dane, ali on lično 
nije imao nikakvih dodirnih tačaka sa onim šta se dešavalo na Ovčari od 18. do 20. 
jedanaestog 1991. godine. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. A da li su njegovi oficiri imali dodirnih 
tačaka vezano za Ovčaru od 18, pa na dalje? 
SVEDOK P-014 – ODGOVOR: Ja sam već izjavio da pretpostavljam da je među 
grupom oficira starijih godina koji su se nalazili u hangaru tog 20. jedanaestog 1991. 
godine, da je među njima bilo onih koji su bili eventualno u njegovoj grupi. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala gospodine. A da li vam je poznato ko je 
njima nadređeni bio u SSNO-u? To jest u Saveznom sekretarijatu za narodnu odbranu, da 
bi Pretresnom veću bilo jasno. 
SVEDOK P-014 – ODGOVOR: Ja ne znam da li je to relevantno za moj iskaz, ali sam 
čuo da su oni iz Uprave bezbednosti na čijem čelu je tada bio general Aco Vasiljević.  
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. A da li ste čuli, ne znam da li vas je neko 
pitao u toku ovog suđenja, da li je tih dana na Ovčari ili u Vukovaru bio Aleksandar 
Vasiljević? 
SVEDOK P-014 – ODGOVOR: Ja tada nisam video niti sam čuo da je u Vukovaru bio 
general Aca Vasiljević, ali sam naknadno pročitao da je on neko vreme bio tamo, ali 
mislim da to nije relevantno za moj iskaz, da je to savim irelevantno. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala lepo. Da li su ovi oficiri starijih godina, da 
ih tako sada krstim, takođe pravili neki spisak u hangaru, čini mi se da ste nešto juče o 
tome govorili? 
SVEDOK P-014 – ODGOVOR: Kada su ovi zarobljenici prilazili stolu radi 
identifikacije, onda su oni za njima trčali i tražili neke podatke i zapisivali u neke svoje 
beležnice i to je taj moj utisak, moja impresija, da su se interesovali ko su, šta su, odakle 
su. Da je to bila neka posebna grupa ljudi koja je imala neki poseban interes u tome i 
onda sam ja njih identifikovao kao eventualno oficire bezbednosti. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Da li je toga dana Dragi Vukosavljević u 
dva navrata dolazio u hangar? 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

SVEDOK P-014 – ODGOVOR: Ja se ne sećam da sam se sreo sa njim, ali ne 
osporavam činjenicu da je bio u hangaru. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. Da li ste čuli ko je Ljubiša Petković? 
Pukovnik. 
SVEDOK P-014 – ODGOVOR: Da, čuo sam, ali to nakanadno i to uopšte nije 
relevantno za moj iskaz. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. A kada ste krenuli na front, rekli ste da ste 
došli u Šid. Ko vas je primio u Šidu i da li vas je iko primio u Šidu? 
SVEDOK P-014 – ODGOVOR: Kada smo kao grupa oficira iz Centra visokih vojnih 
škola stogli u Šid, primio nas je komandant... Izvinjavam se, ili načelnik Štaba, ne mogu 
tačno da se setim, Prve gardijske motorizovane divizije i rekao nam je da smo upućeni u 
jedinicu koja je odbila da ide na izvršenje zadatka i da se potpuno raspala. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ – PITANJE: Hvala. E sada, vi ste nam opisali potanko vaše 
prisustvo u hangaru u ona dva navrata, šta ste sve radili neću vas na to vraćati, opisali ste 
šta su radili ... (izbrisano po nalogu Pretresnog veća) ... vojnici, šta je radila 80. 
kragujevačka, vojna policija i tako dalje. Moje pitanje je vrlo konkretno. U periodu dok 
se nije povukao i poslednji vaš vojnik iz hangara na Ovčari, da li je u tom periodu bilo 
odvođenje grupa na streljanje, da li je ko streljan u hangaru ili ispred hangara?                                          
SVEDOK P-014 – ODGOVOR: Ja takvih informacija nemam, odnosno vojnici koji su 
bili na ispomoć Vojinoviću ... (izbrisano po nalogu Pretresnog veća) ... 
 
ADVOKAT BOROCIĆ: Hvala vam. Da li možemo da pređemo na privatnu sednicu? 
 
SUDIJA PARKER: Privatna sednica. 
 
 

(privatna sednica) 
 
 
sekretar: Časni Sude sada smo na otvorenoj sednici. 
 
 
UNAKRSNO ISPITIVANJE : ADVOKAT LUKIĆ 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Ja sam advokat Novak Lukić, u ime Odbrane 
Veselina Šljivančanina, sada ću vam ja postavljati pitanja. Uglavnom će se odnositi na 
činjenice, ono što mene interesuje, nećemo toliko imati teoretskih pitanja. Pa ćemo zato 
veći deo ipak provesti na privatnoj sednici, ali na početku bih samo nekoliko stvari koje 
su možda opšteg karaktera, možda nam možete dati relevantne odgovore. Možete li nam 
reći, po vašoj proceni, ili možda ako znate tačno s obzirom na možda informacije koje ste 
imali, koliko je Ovčara udaljena od Negoslavaca? Kompleks Ovčare. 
SVEDOK P-014 – ODGOVOR: Ja mislim oko šest kilometra da je ta udaljenost. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Da li ste možda bili nekad u kasarni u Vukovaru? U 
tom periodu. Konkretno moje pitanje, da li znate koliko je kasarna u Vukovaru udaljena 
od Ovčare? Samo me to interesuje. 
SVEDOK P-014 – ODGOVOR: Ne bih mogao tačno da se izjašnjavam, u kasarni u 
Vukovaru sam bio tek posle 18. odnosno 20. novembra, ne posle 22. novembra 1991. 
godine. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Na otvorenoj smo sednici, pa nemojte takve datalje 
da iznosite. Da li ima neko naseljeno mesto između Negoslavaca i Ovčare? Ili su 
uglavnom da kažem nenaseljene površine. 
SVEDOK P-014 – ODGOVOR: To su uglavnom nenaseljene površine koliko je meni 
poznato. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Da li vam je bilo poznato da je u to vreme odlukom 
Ministarstva odbrane Republike Srbije koje je tada egzistiralo bilo propisano da rezervisti 
mogu na frontu da provedu do 45 dana, da je postojala takva odluka? 
SVEDOK P-014 – ODGOVOR: Da, bilo mi je poznato. 
 
ADVOKAT LUKIĆ – PITANJE: Vi ste u glavnom ispitivanju opisali da je relativno 
teško bilo sprovesti mobilizaciju u tom periodu. Možete li nam reći vaša saznanja koja su 
dovela do toga da su mobilizacije tada bile realtivno neuspešne ... (izbrisano po nalogu 
Pretresnog veća) ... 
 
SUDIJA PARKER: Idemo na privatnu sednicu. 
 
 

(privatna sednica) 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
sekretar: Na javnoj sednici smo sednici, časni Sude. 
 
SUDIJA PARKER: Gospodine Moore, vratili smo se na javnu sednicu. Shvatio sam da 
biste hteli da nam u odustvu svedoka iznesete nešto. 
 
TUŽILAC MOORE: Da, zamolio bih stav Pretresnog veća u vezi sa jednim pitanjem. 
 
SUDIJA PARKER: U redu, zamolićemo svedoka da sada na kratko izađe iz sudnice. 
Dakle, potrebno je spustiti zastore kako bismo ih kasnije ponovo podigli. 
 
TUŽILAC MOORE: A posle toga bih zamolio da ponovo pređemo na privatnu sednicu, 
molim vas. 
 
SUDIJA PARKER: Dakle gospodine, molim vas da izađete na kratko iz sudnice sa 
sudskim poslužteljem. Koliko sam shvatio, to neće da bude dugo. Hvala vam.  
 
(Pretresno veće se savetuje) 
 
SUDIJA PARKER: Gospodine Moore, da li ono šta želite da izneste može da se iznese 
na otvorenoj sednici? 
 
TUŽILAC MOORE: Na žalost ne. 
 
SUDIJA PARKER: U redu, onda idemo na privatnu sednicu. 
 
 

(privatna sednica) 
 

 
sekretar: Vratili smo se na otvorenu sednicu, časni Sude. 
... (izbrisano po nalogu Pretresnog veća) ... 
 
 
DODATNO ISPITIVANJE: TUŽILAC MOORE 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
TUŽILAC MOORE: Da, imam časni Sude. Gospodine, da li bismo mogli da razjasnimo 
nekoliko stvari. Moj uvaženi kolega Vasić vas je pitao u vezi sa gospodinom Mrkšićem u 
vezi poverljivih podataka ... (izbrisano po nalogu Pretresnog veća) ... Ako se sada 
pozabavimo ... (izbrisano po nalogu Pretresnog veća) ... od koga ste primali ... (izbrisano 
po nalogu Pretresnog veća) ... te poverljive ... (izbrisano po nalogu Pretresnog veća) ... 
Časni Sude da li bismo mogli da pređemo na privatnu sednicu? 
 
SUDIJA PARKER: Privatna sednica. 
 
 

(privatna sednica) 
 
 

sekretar: Časni Sude na otvorenoj smo sednici. 
 
SUDIJA PARKER: Izvolite gospodine Lukiću. 
 
ADVOKAT LUKIĆ: Ne znam koliko će gospođi Tumai trebati vremena, ali bih samo 
hteo da napomenem da bi Odbrana želela jedno ''housekeeping mater'', da pokrenemo 
jedno kratko pitanje koje se tiče samog postupaka, pa u tom smislu, ako će nešto duže 
trajati, ne znam kakva će biti vaša odluka, ali hteo bih da vam se obratimo nezavisno od 
ovog Pravila 92bis. 
 
SUDIJA PARKER: Gospođo Tuma, na raspolaganju imate još 12 minuta, a nešto od tog 
vremena potrebno je za redovna pitanja u postupku. Da li to znači da nećemo morati da 
prekinemo vaš poslednji nastup, da li mislite da to možete da ostavite u rukama drugih? 
 
TUŽITELJKA TUMA: Svakako. To naravno zavisi od Odbrane i reč je o samo jednom 
dokumentu budući da je sledeći svedok koga ponovo poziva Odbrana, ne znam koliko će 
vremena da im bude potrebno za unakrsno ispitivanje tog svedoka. S moje strane nema 
mnogo pitanja. 
 
SUDIJA PARKER: Gospodine Lukiću, ako pogledate svoje kolege, možete li da kažete 
hoće li da bude još pitanja, ako će da bude onda ćemo moratu da pređemo na iduću 
nedelju. Evo vidim da je ustao gospodin Vasić. 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

ADVOKAT VASIĆ: Časni Sude, hvala vam, ja ću preuzeti funkciju da odgovorim na 
ovo pitanje. Ja mogu moje dodatno unakrsno ispitivanje sledećeg svedoka da završim, ja 
mislim do pet minuta. Dakle, imam samo nekoliko pitanja. 
 
SUDIJA PARKER: Dakle, pet minuta za to, pet minita da dovedemo svedoka i zatim 
gospođa Tuma, već nemamo dovoljno vremena na raspolaganju za druga pitanja, jer sada 
imamo još 10 minuta. Dakle, žao mi je gospođo Tuma, ja sam ovde zabrinut zbog 
svedokinje, jer će ona inače morati da ostane ovde preko celog vikenda. 
 
TUŽITELJKA TUMA: Ona može da ostane i da svedoči u utorak ujutru. 
 
SUDIJA PARKER: Ja ću da vas zamolim da joj prenesete naše izvinjenje zbog ovog 
odlaganja, ali danas time ne možemo da se bavimo. 
 
TUŽITELJKA TUMA: Svakako ću to da učinim. 
 
SUDIJA PARKER: Sledeće pitanje tiče se materijala po Pravilu 92bis, a i tu mi se čini 
da čak i ako ne bude prigovora, da će to da trajeduže od devet i po minuta. 
 
TUŽITELJKA TUMA: Imamo još 10 minuta, ali mislim da bi bilo bolje da se i to reši u 
utorak. 
 
SUDIJA PARKER: Ja sam siguran da će vama u vašem stavu da se priključi i gospodin 
Moore. Želimo vam sve najbolje u narednom stepenu u vašoj karijeri u koji sada 
prelazite. 
 
TUŽITELJKA TUMA: Zahvaljujem vam se časni Sude, nadam se da ću časno obavljati 
ovaj zadatak, počeću da radim u Ratnom sudu u Sarajevu 1. juna. Ali, rečeno mi je da ću 
morati ovamo da se vratim u utorak i da će to da bude moje poslednje obraćanje vama. 
 
SUDIJA PARKER: U redu, zahvaljujemo vam se, a sada ćemo da se pozabavimo 
redovnim pitanjima. Gospodine Lukiću, izvolite. 
 
ADVOKAT LUKIĆ: Poštoavni Sude, sada ću vam se obratiti u ime Odbrane Veselina 
Šljivančanina, ali odmah da kažem da nemam instrukcije mog klijenta u vezi ovog 
obraćnja. Čak naprotiv, njegove instrukcije su suprotne od onoga šta ja želim da kažem, 
ali mislim da se obraćam u interesu njegove odbrane i želim da o tome obavestim 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Pretresno veće. Radi se konkretno da kažem o odluci o celodnevnom suđenju o kojoj smo 
obavešteni i nameri da tokom maja suđenje traje i pre podne i popodne. Znači odmah da 
kažem da gospodin Šljivančanin želi da se sudi ceo dan i da mi je on tako rekao. Ali 
jednu stvar ne tražim u smislu da odlučite ali vas moram informisti, a to će meni 
verovatno i gospodin Moore potvrditi da nije sporno da svedoci koji nam predstoje su 
takoreći sve vojni svedoci. Uključujući i vojne eksperte. Pored činjenice da se radi o 
svedocima koji... videli ste iz ovog svedočenja, radi se o velikom broju raznih izjava i 
zapisnika i svedočenja u raznim predmetima, znači zahtevaju obimnu obradu, ali 
nesporno je da smo se mi sa tim materijalima upoznali. Ono šta je nama važno u ovoj fazi 
postupka, više nego ikada do sada, to su instrukcije naših klijenata, baš zbog profila 
svedoka. U dosadašnjim svedocima s kojim smo imali unakrsno ispitivanje nismo imali 
toliko neophodnu konstantnu potrebu za konsultovanje s klijentima. S obzirom na profil 
naših klijenata i profil svedoka, nama je potrebna sada zaista tesna komunikacija sa 
klijentima. I samo u tom smislu se plašim da će nam ovaj raspored otežati kvalitetno 
unakrsno ispitivanje. Ako će svesti da mi komunikaciji sa klijentima imamo tokom one 
pauze od sat vremena za ručak, a svi smo mi ljudi koji donekle zaslužujemo da 
iskoristimo pauzu za ručak, posle popodnevnoh suđenja, ako se to završi u 16.30, nama 
će tehnički biti neizvodljivo da idemo u zatvor, da se konsultujemo s klijentima i da 
pripremamo unakrsno ispitivanje. Posete zatvoru mogu vanredno da se dozvole, ali 
verovatno ste i vi sami svesni koji će biti napor za nas, timove, a i za naše klijente da u 
tako kasnim popodnevnim satima obavljamo jasne konstruktivne da kažem, razmene 
informacija. I samo to sam hteo da vas obavestim da u tom smislu kao branilac 
okrivljenog, u ime njegovog tima, mislim da će nam tako sada suđenju ovoj fazi da ovako 
specifičnim svedocima otežati adekvatno rad. I o tome sam hteo da vas ipak obavestim, 
spremni smo da počnemo, u tom smislu... Ne želim da ja pravim, jer imam instrukcije 
klijenta da insistira da se sudimo što aktivnije, ali me plaši da će ovakvi svedoci koji sada 
dolaze da nam otežaju kvalitetnu pripremu konsultacije sa našim klijentima. To sam hteo 
samo da kažem. 
 
SUDIJA PARKER: Gospodine Vasiću. 
 
ADVOKAT VASIĆ: Hvala časni Sude. Ja bih samo da iskoritim priliku da se 
nadovežem na ovo šta je moj uvaženi kolega rekao. Mislim da je ova njegova zabrinutost 
zapravo i zabrinutost tima gospodina Mrkšića. Što se tiče svedok, pogotovo imajući u 
vidu dužinu koja je određena, mesec, znači ceo mesec da se sudimo celodnevno. To će 
biti izuzetan napor i za klijente i za sve nas u sudnicu uključujući i Pretresno veće. No 
pored toga što je moj kolega Lukić istakao i u čemu ga ja potpuno podržavam, još jedna 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

čini mi se da zabrinutost postoji u ovakvom rasporedu, a to je što će optuženi, nakon 
suđenja do 16.30 u prostorijama Pritvorske jedinice (Detention Unit) biti tek oko 17.30 ili 
18.00, s obzirom na gužvi koja trenutno vlada u Pritvorskoj jedinici dolascima na 
suđenje. Mene su informisali da je po kućnom redu Pritvorske jedinice šetnja optuženima 
odobrena do vremena, dakle do koga oni ne mogu da se vrate u Pritvorsku jedinicu i oni 
će biti lišeni šetnje sledećih mesec dana. Pored toga će biti lišeni i mogućnosti da 
vežbaju, jer nakon njihovog dolaska u Pritvorsku jedinicu imaće nepuna dva sata, 
odnosno nešto više od dva sata dok ne budu zatvoreni po ćelijama. To verovatno ne bi 
bio ključni problem ukoliko bi ovakav ritam suđenja trajao nedelju, ali dakle... kao izraz 
izuzetnih okolnosti, ali bojim se da će mesec dana kontunuiranog ovakvog suđenja 
dovesti klijente u situaciju da možda i njihov dosadašnji ritam zatvorskog života i ona 
prava koja tamo imaju, bude poremećen, a to na žalost može da utiče i na njihovo 
zdravstveno stanje s obzirom da kažem, ceo mesec je vrlo dugačak period. S tim u vezi ja 
podržavam ovaj predlog mog uvaženog kolege Lukića i obaveštavam vas o ovom 
činjenicama. Hvala vam puno.  
 
SUDIJA PARKER: Gospodine Boroviću. 
 
ADVOKAT BOROVIĆ: Hvala časni Sude. Prvi put ne podržavam uvažene kolege s 
kojima se u Odbrani uvek slažem. Ja smatram da moj klijent je predugo u pritvoru i da 
ritam života na slobodi je bolji nego ritam života u zatvoru tako da mi odgovara raspored 
da se što više sudimo i da suđenje što pre bude zvršeno uz sve ove poteškoće koje su 
kolege verovatno opravdano iznele. Hvala vam.  
 
SUDIJA PARKER: Hvala gospodo. Treba da razumete da je Sud obično primoran da 
zaseda u neuobičejene sate, odnosno ili pre podne ili posle podne. Dakle, počinje sa 
radom ranije nego što se to čini na normalnim sudovima, a završava se kasnije. Budući da 
mi imamo na raspolaganju samo tri sudnice, a neophodno je da se paralelno odvija šest 
suđenja. Svaka nedelja koja prođe, a da mi ne iskoristimo te kapacitete znači ne samo to 
da će postojeće suđenje duže trajati nego da i drugi optuženi od kojih je većina u pritvoru, 
moraju duže da čekaju u pritvoru pre nego što njihovo suđenje dođe na red i stoga kad 
god se pruži mogućnost da se izmene uobičajeno vreme za zasedanje što se ponekad 
događa između drugih suđenja, nama omogućava da zasedamo na način koji je zapravo 
uobičajan. Dakle, da zasedamo nešto duže, dakle jedan sat duže nego što bismo zasedali 
kada imamo dva suđenja u jednom danu i na taj način mi zapravo možemo da smanjimo 
dužinu suđenja. To je praksa koju je ovo Pretresno veće koristilo i u prethodnim 
suđenjima kad god se pružila takva mogućnost. Mi smo sve vreme svesni poterebe da se 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

od klijenata dobijaju uputstva, ali bilo bi donekle iznenađujuće ako dođe do nekog 
neočekivanog razvoja događaja da se u nekoliko minuta tokom pauze za ručak ili na kraju 
zasedanja ili početkom suđenja ujutru, dakle ovde, a ne u Pritvorskoj jedinici, dakle kada 
to ne bi bilo dovoljno da se reši ta nova situacija i da se dobiju dodatna uputstva. 
Videćete da iduće nedelje u sredu popodne neće moći da se zaseda, jer Žalbeno veće 
zaseda tog dana i potrebna mu je sudnica. Ono šta bismo mogi da uradimo je da 
pokušamo neka manja prilagođavanja rasporeda i da vidimo da li to može u razumno 
praktičnom smislu da se ostvari u realnosti. Naravno, nama je jasno da to nije samo 
pitanje koje muči Odbranu nego u tužioca koji mora da priprema svoje svedoke i mi smo 
itekako svesni tih problema. Iduće nedelje, u petak, ono šta bismo mogli da uradimo, a mi 
smo i s tim u vezi svesni toga da ljudi ne samo u sudnici nego i ljudi oko sudnice koji 
nam pomažu u našem radu i tim ljudima takođe može da šteti činjenica da ne mogu da 
putuju, dakle mi bismo petkom mogli da zasedamo samo ujutru do 13.45 što znači da 
ćete iduće nedelje imati sredu posle pdne na raspolaganju i petak posle podne. Dakle, na 
isti način kako bi to bilo prema normalnom rasporedu rada. Ako se ne dogodi ništa 
dramatično, mogli bismo da postignemo vrlo sličan raspored i tokom idućih nedelja. 
Dakle, recimo da počnemo sa radom u ponedeljak kasnije tako da se oslobodi pre podne, 
a da završavamo s radom u petak ranije kako bi vam petak bio stavljen na raspolaganje. 
Mogli bismo da vidimo da li bi takva podešavanja dala dodatne prednosti što bi značilo 
da nećemo u potpunosti da dobijemo ono vreme koje smo očekivali, ali bismo u svakom 
slučaju mogli da u znatnoj meri skratimo suđenje, odnosno da nam omogući da se ovo 
suđenje završi na vreme šta je u interesu svih. Dakle, podsećam vas da ćemo u sredu da 
radimo prema normalnom rasporedu od 9.00 do 13.45, a u petak ćemo da se prilagodimo 
tome da možemo takođe da zasedamo samo pre podne, a u ponedeljak se i onako ne radi i 
nadam se da ćete da preživete ovu prvu nedelju iskušnja u koje smo vas doveli. A onda 
ćemo da vidimo da li i dalje može s tim novim iskušenjem da se živi. Postoje i troje 
sudija na koje takođe utiče ova promena u rasporedu, ali mi moramo s tim da se 
snalazimo. Ukoliko se to pokaže zadovoljavajućim, onda možemo nedelju dana kasnije u 
ponedeljak da počnemo sa suđenjem kasnije, a da završimo  ranije odnosno u 13.45 u 
petak što će da reši probleme i drugih ljudi. I onda ćemo da vidimo da li će to da da 
zadovoljavajuće rešenje. Ali, razumećete da je ovo ograničena mogućnost koja nam je na 
raspolaganju jer ubrzo će početi nova suđenja što znači da mi više nećemo imati na 
raspolaganju ovu mogućnost da radimo i pre podne i posle podne, moraćemo da se 
vratimo starom rasporedu. Dakle, nadam se da će ove izmene da budu dovoljne i nadam 
se da će to da omogući da se reše svi problemi. Sada prekidamo sa radom do 9.30 u 
ponedeljak... Moram da se ispravim, do utorka ujutru. 
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